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Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 6 februari 2023 

 

1. Goedkeuring verslag 

Het verslag van december wordt deze week nog aan de raadsleden bezorgd.  

2. Fair trade Lokeren 

Schepen De Waele heeft een onderhoud gehad met Rob Lenoir, de trekker van de fairtradewerkgroep. Hij 

vroeg of fairtrade op de agenda van de raad gezet kon worden. Zijn vragen zijn: 

• Is fairtrade gekend bij Lokerse ondernemers? 

• Is er communicatie tussen elkaar, klanten en leveranciers?  

• Zijn er vragen over het Fairtrade thema? 

De raadsleden geven aan dat de meesten van hen wel fairtrade producten aanbieden. De meeste leveranciers 

communiceren het ook zo als de producten fairtrade zijn. Er is een akkoord om Rob 10 min presentatietijd te 

geven de komende Raad.  

3. Feedback 
• Etalagewedstrijd 

o De etalagewedstrijd was geslaagd voor een eerste editie. Er was enorm veel respons van 

Lokeraars die stemden op hun favoriete etalage. Huis Van de Voorde was de winnaar, 

gevolgd door Petit Loe en Ma’Donna. Het is goed om te zien dat Huis Van de Voorde zo ruim 

gewonnen heeft, ook omdat het niet meteen een zaak is die knal in het centrum ligt. De vrees 

dat het puur een populariteitswedstrijd zou zijn, was dus onterecht.  

 



• Twinkelstad 

o De eindejaarsactie is afgelopen en de hoofdwinnaars zijn bekend gemaakt via een ludiek 

filmpje. Raadsleden Kevin en Cindy gaven aan het filmpje nog niet gezien te hebben, maar dat 

ligt aan het algoritme van Facebook.  

• Koopzondag 

o De koopzondag was een succes, maar vanaf 16u was er niemand meer. Dit omdat de finale 

van het WK voetbal dan plaats vond.  

• BK mutsen 

o Veel mensen komen enkel in de zaak om hun muts te halen, niet per se om nog iets te kopen. 

Dit is wel afhankelijk van zaak tot zaak. Bij dagelijkse goederen zoals bakkers en beenhouwers 

kopen de mensen ook wel nog steeds iets in de winkel, bij andere, zoals interieurzaken is dit 

niet het geval. Redelijk wat mensen vroegen achter een witte muts, maar deze zijn 

gereserveerd voor het stadspersoneel. Beter was dat alle mutsen in dezelfde kleur waren, 

maar dat was niet meer mogelijk. De stad wou dit in eerste instantie ook, maar de leverancier 

had niet zoveel stuks in hetzelfde kleur voorradig.  

 

4. Adviesvraag: foodtruckfestivals 

De dienst Toerisme heeft het advies gevraagd aan de Raad Lokale Economie naar aanleiding van een aanvraag 

van een horeca-gerelateerd event op de markt. Soms zijn er klachten van horecazaken dat dit concurrentie is 

voor hun zaak. Het advies van de Raad wordt gevraagd hoe zij hiernaar kijkt.  

Over het algemeen vinden de raadsleden dat evenementen net leven in het centrum brengen. Het kan net ook 

versterkend werken voor horeca en laat nieuwe mensen ons centrum ontdekken. Als deze events enkel nog 

buiten het centrum zouden plaats vinden, zal de horeca hier net nog meer onder lijden. Jan voegt hier wel aan 

toe dat hij het wel merkt in zijn zaak als er een evenement plaats vindt in het centrum. Dan zijn er zeer weinig 

klanten, die pas toekomen rond 17u.  

Het verbieden van horecagerelateerde evenementen evenementen lijkt de raad geen goed idee. Een beperking 

lijkt dan een betere piste, op zijn minst voor niet-Lokerse organisatoren die niet werken met Lokerse partners. 

Er volgt een stemming om na te gaan of er 1 of 2 van deze events in het centrum mogen plaats vinden. 4 

raadsleden stemmen voor 1 maal per jaar, 3 raadsleden stemmen voor 2 maal per jaar.  

Het advies van de Raad is dus als volgt: De raad is geen voorstander van een verbod, gezien de evenementen 

veel volk naar de stad brengen en voor een bruisende kern zorgen. De raad heeft begrip voor de klachten van 

de horeca en adviseert om een maximum aantal van 1 horeca-gerelateerd evenement per jaar toe te staan 

voor niet-Lokerse organisatoren die niet werken met Lokerse partners. Deze quota zou niet gelden indien het 

over een Lokerse organisator gaat, die focust op Lokerse partners, of een niet-Lokerse organisator die met 

Lokerse partners samenwerkt.  

5. Varia 

• Meest verdienstelijke Lokeraar: de Raad kan ook een nominatie voordragen voor de Meest 

Verdienstelijke Lokeraar. De voorzitter licht de voorwaarden kort toe. De raadsleden zullen nadenken 

of zij een kandidaat kennen.  

• Mobiliteitsonderzoek E17 2/3/4: de secretaris meldt dat er in samenwerking met VOKA een 

mobiliteitsonderzoek gepland staat voor het knooppunt aan E17 2/3/4.  



• Kerstverlichting: Karin vraagt of het mogelijk is om de kerstverlichting al vroeger te doen branden. Nu 

schiet deze pas tegen 17u aan, het moment waarop de meeste zaken eigenlijk al bijna sluiten. Zo mist 

het wat zijn effect. De vraag is of de lichten veel vroeger aangestoken kunnen worden. De vraag is of 

dit technisch mogelijk is en of dit los gekoppeld kan worden van de straatverlichting. De secretaris 

vraagt dit intern na.  

• Kerstmuziek: schepen De Waele gaf te kennen dat zeker 15 mensen haar gevraagd hebben of er geen 

kerstmuziek gespeeld kan worden tijdens de eindejaarsperiode. Nu wordt er kerstmuziek gespeeld in 

de Kerkstraat in het weekend, maar de vraag is of dit in het hele centrum kan. Er is echter geen muziek 

installatie in het centrum, dus zal dit nagevraagd moeten worden. Schepen de Waele vraagt aan de 

secretaris of hij kan navragen of dit nog in de gunning van de kerstversiering kan opgenomen worden.  

• Werken: er waren onvoorziene werken in de Kerkstraat, waarvan de handelaars geen bericht hadden 

ontvangen. Schepen De Waele vraagt aan de secretaris of hij een afspraak met de 

communicatieverantwoordelijke van infrastructuur kan maken. Vroeger ontvingen de raadsleden ook 

het verslag van de mobiliteitsraad, hiervan was de secretaris niet op de hoogte. Op vraag van de 

raadsleden zal dit telkens opnieuw gestuurd worden naar de raadsleden.  

• Jan vraagt of het mogelijk is om een planning van de activiteiten voor dit jaar te ontvangen tijdens de 

volgende RLE. Zo kunnen er misschien ook opnieuw werkgroepen opgericht worden. 

• In de vorige vergadering werd er gesproken over een plan maken om iets te doen tussen 

middenstanders om de sfeer te verbeteren 

• In Dendermonde werd Café Commerce opgericht 

• Geert gaf aan dat Unizo al even zo’n evenement wenst te organiseren, maar vraagt hier wel 

uitdrukkelijk de steun van de stad om in de communicatie ervan. De secretaris gaf aan dat hij het 

concept zeer genegen is, maar indien de organisatie enkel door Unizo gebeurt, het zeer moeilijk 

is om hier de communicatie en publiciteit in te voorzien. Dit betekent in se dat de stad voor alle 

evenementen van ondernemersorganisatie de communicatie mee dient te ondersteunen. 

Schepen De Waele vraagt aan de secretaris of dit als te bespreken punt op het schepencollege 

kan geagendeerd worden.  


